
Van:
Aan: Raadsgriffie
Onderwerp: wind of zonneenergie
Datum: donderdag 10 juni 2021 10:04:53
Bijlagen: IMG_0920.jpg

Geacht Bestuur,
Goed om te lezen dat we allemaal goed moeten nadenken hoe onze "toekomstige
ENERGIE- wereld" er uit moet gaan zien.
Mijn mening:
Doordat we van het gas af moeten zal onze energievoorziening in de toekomst
behoorlijk in de knel komen.
Steeds meer problemen/verbruik zal elektrisch opgelost moeten gaan  worden,
maar hoe?

Keuze is niet moeilijk ,Mega-zonnevelden is in dit kleine Nederland
onvoldoende "plek" voor, terwijl SLECHTS 19% van het Nederlandse
"dakoppervlak" op dit moment gebruikt wordt voor zonnepanelen.

Bij 100% zonnedaken  gaat het mes aan 2 kanten snijden, nl: ons
electriciteitsnet  hoeft niet aangepast te worden omdat overdag "lokaal" ons
stijgende verbruik ondersteund zal gaan worden. (denk aan nieuwe
autogeneratie)

Grote windmolens horen simpelweg niet in dit kleine Nederland,en een betere
plek zou de Noordzee kunnen zijn.
In Nederland is "ongebruikt dakoppervlak " genoeg om dit energie- probleem
te kunnen oplossen.

Zonneenergie zal door aangepaste wet/regelgeving brand-veiliger moeten
worden, en tevens moet er een aanpassing komen van de "omvormer",
gelijk-wisselspanning zodat openbare diensten zoals brandweer, ziekenwagen,
politie, geen hinder meer  kunnen ondervinden in de onderlinge communicatie
Graag wil ik hier bij belangstelling dieper op ingaan.

Zonnige groet,
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